
 

 
Motion nr. 1: Tydligare uttagningskriterier för landslagen 
 
Veteranlandslaget har uttagningsregler för landslaget där det är tydligt för alla som är intresserade 
av att bli aktuella för ett uppdrag hur uttagning går till och vilka kriterier som gäller. Processen för 
uttagning är tydligt kommunicerad via hemsidan. Vi anser att övriga landslag också bör ha mätbara 
kriterier och transparens i sin uttagning till respektive landslag. Allt från hur många personer som 
kommer att skickas per landslag och tävling, till hur urvalet sker och när. Kriterierna bör definiera 
huruvida ett SM-deltagande är obligatoriskt och om det finns kvalgränser. Från ÖSSF:s sida ser vi ett 
behov av att ett arbete med tydliga uttagningskriterier prioriteras under 2024.  
 
ÖSSF yrkar på att uttagningskriterier tas fram för varje landslag under 2024 och att dessa anslås på 
förbundets hemsida.  
 
CECILIA CEDERBLAD 
Ordförande ÖSSF 
2023-12-29, Nacka 
 
 

Förbundsstyrelsens svar på motion nr. 1: 
Förbundsstyrelsen yrkar avslag till motionen. 
 
Informationsvis har Elitutskottet redan fått det av motionären yrkade uppdraget och kommer under 
2024 att återkomma med förtydligande av de uttagningskriterier som redan finns anslagna på 
Förbundets hemsida. 
 
 

Avskaffande av studentlandslaget alt. annan finansiering 
 
För några år sedan infördes ett Studentlandslag (i samband med att IPF introducerade 
Universitetsmästerskap). Från ÖSSF:s perspektiv upplevs Studentlandslaget som ett extra 
juniorlandslag, men med lägre uttagningskriterier. Budgeten för detta landslag konkurrerar med 
övriga landslagsbudgetar samt resurser som domare och coacher. Vi ser dessutom att lyftarna 
representerar sina universitet snarare än Sverige och att det krävs dubbla medlemskap (SAIF och 
SSF) för att vara aktuell för uttagning.  
 
ÖSSF yrkar på att studentlandslaget avskaffas alternativt att det finansieras av universitetsidrotten 
eller av studentlyftarna själva. 
 
CECILIA CEDERBLAD 
Ordförande ÖSSF 
2023-12-29, Nacka 
 

Förbundsstyrelsens svar på motion nr. 2: 
Förbundsstyrelsen yrkar avslag till motionen. Förbundsstyrelsen yrkar ändringsvis att 
studentlyftningens förutsättningar utreds under 2024. Särskilt som budgetutrymmet för 
studentlyftningen endast omfattar coacher och domare (dvs. inte lyftare) är kostnaderna 
begränsade. 
  



 

 
 
 
Möjlighet för egenfinansiering i alla landslag 
 
I seniorlandslaget klassiskt styrkelyft skickades 5 personer till EM 2023 efter ett sent avhopp. Ett fullt 
lag för dam samt herr hade motsvarat 16 personer. Veteranlyftarna bekostar sina egna 
landslagsuppdrag, vilket möjliggör att ett större lag tas ut.  

  
Med hänsyn till potentiellt indragna Elitstöd från RF under kommande år samt allt fler 
internationella mästerskap, vilket ökar kostnaden för landslag, bör det utredas om lyftare ska få 
möjlighet att egenfinansiera landslagsuppdrag för att möjliggöra större landslag. Detta skulle då 
kräva mätbara kriterier eller kvalgränser för att möjliggöra urval och prioritering. Vi ser att detta 
skulle hjälpa sporten framåt trots potentiellt begränsad ekonomi hos förbundet.  

 
ÖSSF yrkar på att möjligheten till egenfinansierat deltagande för samtliga landslag utreds och 
presenteras under 2024. 
 
CECILIA CEDERBLAD 
Ordförande ÖSSF 
2023-12-29, Nacka 
 
 

Förbundsstyrelsens svar på motion nr. 3: 
Förbundsstyrelsen yrkar avslag till motionen. 
 
Informationsvis har Elitutskottet redan fått det av motionären yrkade uppdraget och kommer under 
2024 att återkomma med riktlinjer för under vilka omständigheter och på vilket sätt som 
egenfinansierade landslagsuppdrag kan vara aktuella. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


